
Dagsorden  
Dato: 

25.01.2023  
Tid:  
16.00-

18.00 

Sted: 

Personalerum  
 

Emne:   
Skolebestyrelsesmøde 

Mødedeltagere: Johnny, Liva, Gitte, Birte, 

Anders B, Dennis, Mai og Anders H 
Afbud: Nicolaj, Lisa og Aura 

Ordstyre: Mai 
Referent: Anders 

Formål med 

mødet:  Bestyrelsesmøde. 

Forbered:  

 

 

 
Emne Proces  

(hvordan 

behandler vi 

emnet) 

Tid  Beslutning  
(referat – hvem gør hvad) 

1  Dagsorden  Godkendelse  5 min.  

2 Elevråd Orientering 20 min Opfølgning - Toiletter kan godt lugte. Kan der 
sættes ”dufteting” op? Anders/Johnny har 
undersøgt.  
Anders undersøger produkt ”puppy”. 
Duftdispenser 
Liva og Aura er ved at indkøbe ”dimse-ting” 
Elevråd er ved at lave spørgeskema ang. 
morgensang. Mai vil gerne sende et udkast til 
en ”undersøgelse” 

3 Opfølgning Status 5 min IT-politik = Stand-by 
Arb.gruppen har ikke arbejdet 
 
Anders undersøger (igen) ift. hvad det er 
muligt at lukke ned for websider (adgang til 
nettet). 

4 Fælles 
Formand/skoleledermøde 

19. januar 

Status/Orientering 15 min Tilbagemelding fra Nicolaj/Anders 
- Ny form med formænd/skoleleder 
- Hvad rør sig i netværket 
- SIM: Elevtal, omdømme 
 
Drøftelse af hvad vi kan gør for at flere vælger 
SIM.  
Anders undersøger om der findes noget 
datamateriale der kan fortælle noget om 
elevvandringer andre steder hen.  
- Obs. Kvartalsrapport over nyfødte børn i 
distriktet. 
- Lav evt. en ”Storytelling” om skovtrold -
Stenderup skole - SIM 

5 Princip for SFO Nyt princip 10 min Opstart af arbejde med princip for SFO 
 
Indledende drøftelse.  
Thomas inviteres med til en videre drøftelse. 
Anders undersøger andre skoler hvor mange 
børn der er tilmeldt SFO (og hvilke klassetrin)  



6 Princip for traditioner Justering af 
gældende princip 

15 min Anders fremlægger nyt princip med tilføjelse af 
ny struktur på juleklippedagen. 
 
Tages op igen næste møde. 

7 Princip for skole/hjem 
samarbejde 

Justering af 
gældende princip 

20 min Justering af nuværende princip med tilføjelse 
af hvad og hvordan forældre henvender sig til 
skolen. 
Baggrunden er drøftelse fra sidste møde, hvor 
bestyrelsen ønskede at undgå, at opslag på 
AULA får karakter af ”Facebook-opslag”. 
 
Birte og Anders arbejder med en revidering af 
princip. 

8 Rekruttering af elever Opfølgning 20 min Fra sidste møde: 
Lisa har undersøgt hvad ejendomsmæglere 
skriver i salgsannoncer. De henviser alle til 
Hornsyld som skole. 
Nicolaj følger op på dette i sit netværk.  
 
Bestyrelsen arbejder videre. 

9 

 

Evt. 

 

 10 min Gave 
Parkeringsforhold drøftet. 

 


